

The Group wins three major awards in the ESG Leading Enterprise Awards 2022 集團在「ESG 領先企業大獎2022」獲三項殊榮

Adhering to the belief in Building Homes with Heart, the Group is dedicated to strengthening its sustainable strategic planning and initiatives. In recognition of the Group's excellent performance in environmental, social and governance (ESG) initiatives, the Group won three major awards in the ESG Leading Enterprise Awards 2022, co-organized by the *Bloomberg Businessweek/ Chinese edition* and Deloitte. The three major awards were the ESG Leading Enterprise Award, the Leading Environmental Initiative Award and Leading Social Initiative Award, demonstrating the Group's continuous efforts to fuel a low-carbon economic transition, as well as its project developments in creating comfortable, green and sustainable communities, providing long-term value to its stakeholders and the community.

集團秉持「以心建家」的精神，致力加強可持續發展策略和措施。憑著在環境、社會及管治 (ESG) 範疇中的優秀表現，集團在《彭博商業周刊/中文版》和德勤合辦的「ESG 領先企業大獎2022」中，獲頒「ESG 領先企業獎」、「領先環保項目獎」和「領先社區項目獎」三大獎項，以表彰集團持續推動低碳經濟轉型，並將旗下項目打造為舒適、綠化及可持續發展的社區，為持份者以至整個社區帶來長遠價值。



The Group's ESG efforts were recognized in the ESG Leading Enterprise Awards 2022. Brian Sum (right), Associate Member of the Group's Executive Committee and General Manager - Corporate Planning 集團在 ESG 方面的努力在「ESG 領先企業大獎2022」獲得肯定。集團執行委員會助理成員兼總經理 (公司策劃) 沈康寧 (右)

22

The Group's honour of first listing in S&P Global Sustainability Yearbook 2023 集團首度入選《標普全球可持續發展年鑑 2023》



The Group attained its first-ever honour of being listed in the S&P Global Sustainability Yearbook 2023 for its strong dedication to sustainable development and low-carbon operations practised in diversified channels. The Yearbook recognizes the top performance of companies in corporate sustainability based on an in-depth evaluation conducted over 7,800 companies in 61 industries. Only companies scoring within the top 15% of their industry and achieving an S&P Global Sustainability Score within 30% of their industry's top-performing company were listed. Being listed in this year's Yearbook demonstrates recognition and international affirmation of the Group's longstanding efforts in corporate sustainability and ESG.

集團致力透過不同渠道，實踐對可持續發展和低碳營運的承諾，最近更首度入選《標普全球可持續發展年鑑 2023》。該年鑑對 61 個行業、超過 7,800 間企業進行深入評估，選出並嘉許在可持續發展方面有傑出表現的企業。只有在業界中得分前 15% 以內，並且在「標普全球可持續發展分數」表現最好的 30% 企業，才獲列入該年鑑。此次入選，足證集團在可持續發展和 ESG 方面的成就，得到國際肯定。